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Σχόλιο Διεθνών Χρηματιστηριακών Αγορών: Με απώλειες 

ξεκίνησε την εβδομάδα στη Wall Street μετά τη χθεσινή αργία για την 

"Presidents' Day". Οι επενδυτές κρατούν επιφυλακτική στάση ενόψει 

και της δημοσιοποίησης των πρακτικών απόψε από την συνεδρίαση 

νομισματικής πολιτικής της Federal Reserve τον Ιανουάριο, η οποία 

ήταν η τελευταία συνεδρίαση με πρόεδρο την Janet Yellen. Τα 

πρακτικά αναμένεται να δώσουν νέα στοιχεία για τις εκτιμήσεις των 

αξιωματούχων όσον αφορά την πορεία του πληθωρισμού και κατ' 

επέκταση των επιτοκίων αυτό το έτος.   

Αρνητικός πρωταγωνιστής της ημέρας η  Walmart, με τη μετοχή της 

εταιρίας να κλείνει με πτώση κοντά στο 10%  μετά την ανακοίνωση των 

οικονομικών αποτελεσμάτων για το τελευταίο τρίμηνο του 2017 τα 

οποία δεν κατάφεραν να επιβεβαιώσουν τις προσδοκίες των 

αναλυτών. Είναι χαρακτηριστικό ότι η μετοχή σημείωσε τις μεγαλύτερες 

ημερήσιες απώλειες στην ιστορία της. 

Αντίθετα, ο τίτλος της NXP Semiconductors NV σημειώνει άνοδο άνω 

του 6% εν μέσω δημοσιευμάτων ότι η Qualcomm Inc. θα ενισχύσει την 

πρόταση της για την εταιρεία επεξεργαστών στα 44 δισ. δολ. περίπου. 

 

Βασικοί Δείκτες Χ.Α. 

ΔΕΙΚΤΕΣ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΕΙΚΤΗΣ 841,83 -0,5 

FTSE-LARGE CAP 2159,92 -0,53 

FTSE-MID CAP 1302,63 -0,56 

FTSE BANK 913,76 -0,38 

Μετοχές του FTSE-LARGE CAP με την 

μεγαλύτερη Άνοδο / Πτώση 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ΛΑΜΔΑ 7,05 5,38 

ΒΙΟ 3,46 1,62 

ΟΤΕ 12,21 0,58 

ΔΕΗ 2,76 -3,02 

ΟΠΑΠ 10,12 -2,32 

ΑΔΜΗΕ 1,942 -2,22 

Μετοχές του FTSE-LARGE CAP με τη 

μεγαλύτερη Αξία Συναλλαγών 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΑΞΙΑ (εκάτ. €) 

ΑΛΦΑ 1,97 6,4 

Π[ΕΙΡ 3,6 6,3 

ΟΤΕ 12,28 5,9 

ΕΤΕ 0,3176 4,6 

ΤΙΤΚ 23,8 4,00 

Βασικές Διεθνείς 

Χρηματιστηριακές Αγορές 

ΧΡΗΜΑΤΙΣΤΗΡΙΟ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

DOW JONES 30 24964,75 -1,01 

NASDAQ 6779,69 +0,13 

S&P 500 2715,12 -0,63 

DAX 12487,90 +0,83 

FTSΕ 100 7246,77 -0,01 

CAC 40 5289,86 +0,64 

NIKKΕI 225 21995,00 +0,32 

HANG SENG 31375,00 +1,61 

ΩΡΑ         ΧΩΡΑ - ΓΕΓΟΝΟΣ ΠΡΟΒΛΕΨΗ ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΟ 

10.30 
  Γερμανικός Βιομηχανικός Δείκτης 

Διαχειριστή Προμηθειών (Feb)     

60,6 61,1 

11.00 
  Βιομηχανικός Δείκτης Διαχειριστή 

Προμηθειών (Feb)  

59,3 59,6 

16.15 
  Ομιλία Carney Διοικητή της BOE 

16.45   ΗΠΑ PMI Κατασκευών (Feb) 55,4 55,5 

17.00 
  ΗΠΑ Πωλήσεις Υφισταμένων Κατοικιών 

(Jan) 

5,60 5,57 

21.00   ΗΠΑ Πρακτικά Συνεδρίας FED 

1 

Εταιρικές Ανακοινώσεις 
-Από 21/02/2018, και μετά την ισόποση αύξηση και μείωση του μετοχικού κεφαλαίου, οι μετοχές της 
εταιρίας «ΕΛΤΡΑΚ Α.Ε.» (GRS142003003) είναι διαπραγματεύσιμες στο Χρηματιστήριο Αθηνών με 
τελική ονομαστική αξία μετοχής € 0,34 και χωρίς το δικαίωμα συμμετοχής στην επιστροφή κεφαλαίου 
ποσού €0,6010 ανά μετοχή στους μετόχους της εταιρίας με καταβολή μετρητών.. 

Διεθνείς Ισοτιμίες / Εμπορεύματα 

ΙΣΟΤΙΜΙΑ/ΕΜΠΟΡΕΥΜΑ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

EUR/USD 1,2335 -0,58 

EUR/GBP 0,8817 -0,46 

GOLD SPOT 1332,50 -1,75 

COMEX SILVER 16,44 -1,63 

ICE WTI CRUDE 61,77 +0,36 

NATURAL GAS 2,63 +2,81 

US COFFEE 119,80 -0,54 

COCOA 2144,00 +0,47 

Επιλεγμένες Διεθνείς Μετοχές 

ΜΕΤΟΧΗ TIMH ΜΕΤΑΒΟΛΗ (%) 

ALCOA 47,99 +1,33 

APPLE 171,97 -0,27 

ALIBABA 186,34 +1,45 

DEUTSCHE BANK 16,43 +2,18 

GOLDMAN SACHS 264,39 -1,21 

NATIONAL BANK            
of GREECE  (OTC-US) 

0,333 -3,20 

GOOGLE 1100 +0,50 

FACEBOOK 175,35 -1,13 

TWITTER 32,85 -0,62 

NIKE 67,49 -1,19 

EXXON MOBIL 75,59 -1,24 

Οικονομικό Ημερολόγιο 

Σχόλιο Συνεδρίασης Χρηματιστηρίου Αθηνών: Σε αρνητικό 

έδαφος το κλείσιμο της ελληνικής χρηματιστηριακής αγοράς κατά την 

πρώτη συνεδρίαση της εβδομάδας με το Γενικό Δείκτη να καταγράφει 

απώλειες της τάξεως του 0,5% με κύριο χαρακτηριστικό και πάλι την 

απουσία ουσιαστικού επενδυτικού ενδιαφέροντος. Η συνολική αξία των 

συναλλαγών δεν ξεπέρασε τα €55 εκατ… 

Ο απόηχο της συνόδου του Eurogoup της Δευτέρας, καθώς και η 

έναρξη σήμερα των ηλεκτρονικών πλειστηριασμών ακίνητων 

(αποκλείστηκα πλέον) μαζί με τις εξελίξεις στην Βουλή για το θέμα της 

Novartis αναμένεται να βρεθούν στο επίκεντρο της ελληνικής 

χρηματιστηριακής αγοράς για σήμερα.  

Σε εταιρικό επίπεδο αύριο η αγορά αναμένει τα οικονομικά 

αποτελέσματα έτους 2017 των ομίλων ΟΤΕ και Ελληνικά Πετρέλαια. 
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Ειδησεογραφία - Οικονομικά Γεγονότα 
 
 

Πρεμιέρα των e-πλειστηριασμών με αντίπαλο τον χρόνο 
Χαμένο για τις τράπεζες και το στόχο για τη μείωση των "κόκκινων" δανείων μέσω των πλειστηριασμών, θα είναι το πρώτο εξάμηνο του 2018. Η εξέλιξη αυτή θα ρίξει αναπόφευκτα ακόμη 
μεγαλύτερο βάρος στις πωλήσεις μη εξυπηρετούμενων δανείων, οι οποίες για φέτος δεν αποκλείεται να φτάσουν και τα 15 δισ. ευρώ, δηλαδή 2 δισ. ευρώ περισσότερα από αυτά που έχουν 
σχεδιάσει μέχρι στιγμής οι τράπεζες. 

Ενώ σήμερα κάνουν πρεμιέρα οι αποκλειστικώς ηλεκτρονικοί πλειστηριασμοί, οι τραπεζίτες εκτιμούν ότι όσο και να "τρέξουν" εφεξής οι πλειστηριασμοί, θα είναι ανέφικτο να πιαστούν οι στόχοι 
για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων ανοιγμάτων μέσω ρευστοποιήσεων.  

Όπως αναφέρουν τραπεζίτες μιλώντας στο Capital.gr, η δυνατότητα μεταφοράς ηλεκτρονικών πλειστηριασμών που παρακωλύονται στην περιφέρεια σε συμβολαιογράφους της Αθήνας, θα πρέπει 
να περάσει πρώτα από το στάδιο της εξακρίβωσης ότι δεν υπάρχει τοπικός πιστοποιημένος συμβολαιογράφος. Επιπλέον, ακόμη και εφόσον διεξαχθεί ο ηλεκτρονικός πλειστηριασμός, θα περάσουν 
2-3 μήνες μέχρι το ακίνητο να κατακυρωθεί στην τράπεζα (σημειώνεται ότι η συντριπτική πλειοψηφία των ακινήτων που θα βγουν σε πλειστηριασμό, θα αγοραστούν από τις τράπεζες) και αυτή να 
εμφανίσει ανάκτηση ενεχύρων στον ισολογισμό της.  

Όπως έχει γράψει το Capital.gr, ενόψει της έναρξης αποκλειστικά των ηλεκτρονικών πλειστηριασμών από τις 21 Φεβρουαρίου, ΕΚΤ και SSΜ είχαν ζητήσει από τις τράπεζες συγκεκριμένους 
ποσοτικούς στόχους για το τρέχον έτος, καταλήγοντας ότι θα πρέπει να υλοποιηθούν τουλάχιστον 4.000 – 6.000 προγράμματα πλειστηριασμών. Με το δεδομένο ότι το κάθε πρόγραμμα 
πλειστηριασμού δεν αφορά μόνο σε ένα ακίνητο, αλλά συνήθως  περιλαμβάνει 2-3 ή και περισσότερα ακίνητα, ένας μέσος όρος στην "κατεύθυνση" που έδωσε ο SSM στις τράπεζες τον Ιανουάριο, 
όταν οι Έλληνες τραπεζίτες είχαν μεταβεί στη Φρανκφούρτη, μεταφράζεται σε τουλάχιστον 15.000 – 18.000 ακίνητα που θα έπρεπε να βγουν φέτος σε πλειστηριασμό. 

Η προοπτική αυτή αποδεικνύεται ανεδαφική, αφού και η Κομισιόν, στην πρόσφατη Έκθεση Συμμόρφωσης του ελληνικού προγράμματος προσαρμογής, θεωρούσε φιλόδοξο τον στόχο που είχαν 
θέσει οι ίδιες οι τράπεζες για πλειστηριασμούς περίπου 10.000 ακινήτων εντός του 2018. "Αυτός είναι ένας φιλόδοξος στόχος δεδομένου ότι δεν έχουν διεξαχθεί περισσότερες από 30 ηλεκτρονικές 
δημοπρασίες τον τελευταίο μήνα του 2017", ανέφερε στην έκθεσή της η Κομισιόν, συμπληρώνοντας ότι για τον Ιανουάριο προγραμματίζονται να πραγματοποιηθούν 500 ηλεκτρονικοί πλειστηριασμοί 
(οι οποίοι τελικώς δεν έγιναν), ενώ ο αριθμός τους θα πρέπει να αυξηθεί περαιτέρω από τον Μάρτιο του 2018 και μετά, σε 1.000 πλειστηριασμούς ανά μήνα, φτάνοντας τις 2.000 δημοπρασίες το 
μήνα στο τελευταίο τρίμηνο του 2018.  

Σημειώνεται ότι το χρονοδιάγραμμα αυτό δεν είναι τυχαίο, αλλά αυτό που αποσκοπεί στην επίτευξη των στόχων που υπέβαλαν οι τράπεζες στον SSM για τη μείωση των μη εξυπηρετούμενων 
ανοιγμάτων τους το 2018. Οι πλειστηριασμοί αποτελούν κεντρικό σημείο των προσπαθειών για τη μείωση του αποθέματος των μη εξυπηρετούμενων δανείων και ο στόχος για μείωση των NPEs 
μέσω ρευστοποιήσεων ανέρχεται σε 13,5 δισ. ευρώ μέχρι τα τέλη του 2019. Αυτό σημαίνει ότι το ποσοστό της συμβολής των πλειστηριασμών στην επίτευξη του στόχου μείωσης των κόκκινων 
δανείων μέχρι τα τέλη του 2019 ανέρχεται σε 30%. 

Τα παραπάνω, και χωρίς να υπολογίζεται το γεγονός ότι ο SSM, όπως είχε γράψει το Capital.gr, ζητούσε δείγμα γραφής τουλάχιστον 2.000 – 3.000 πλειστηριασμών ενόψει των stress tests στις 
ελληνικές τράπεζες, δικαιολογούν τον εκνευρισμό Ντράγκι στο προχθεσινό Eurogroup και την επισήμανση στον υπουργό Οικονομικών Ε. Τσακαλώτο για την ανάγκη εύρυθμου και αποτελεσματικού 
πλαισίου υλοποίησης των πλειστηριασμών.  

Αν η καλή μέρα φαίνεται από το πρωί, η εύρυθμη και αποτελεσματική διενέργεια των ηλεκτρονικών πλειστηριασμών θα κριθεί από τη σημερινή αποκλειστική πρεμιέρα τους. Χωρίς, βεβαίως, να 
μπορεί να καλύψει το εξάμηνο που χάθηκε από τον Σεπτέμβριο του 2017, όταν θα έπρεπε να είχαν ξεκινήσει οι ηλεκτρονικοί πλειστηριασμοί, και με στοίχημα να μη χαθεί το α΄ εξάμηνο του 2018, 
όπως φοβούνται οι τραπεζίτες. Capital.gr 

  

ΟΛΠ: Νέες «τρικλοποδιές» στην ιδιωτικοποίηση καταγγέλει η Cosco 
Την ίδια ώρα που βρίσκεται στην Βουλή και αναμένεται να ψηφιστεί μέσα στην εβδομάδα η σύμβαση παραχώρησης μεταξύ ελληνικού δημοσίου και Οργανισμού Λιμένα Θεσσαλονίκης (ΟΛΘ) ώστε 
να ολοκληρωθεί η δεύτερη ιδιωτικοποίηση λιμανιού στην Ελλάδα, η Cosco με επιστολή προς την κυβέρνηση υποστηρίζει πως παραβιάζεται η σύμβαση παραχώρησης του ΟΛΠ στον Πειραιά και 
πως παράγοντες του λιμανιού βάζουν τρικλοποδιές στην ιδιωτικοποίηση!  

Αφορμή για τη σκληρή επιστολή της διοίκησης του ΟΛΠ προς δύο υπουργούς (Οικονομικών και Ναυτιλίας), τον πρόεδρο του ΤΑΙΠΕΔ, τη Ρυθμιστική Αρχή Λιμένων, είναι μια ξεχωριστή διαβούλευση 
που προωθεί ο διοικητής της Δημόσιας Αρχής Λιμένα Πειραιά (ΔΑΛΠ) Δημοσθένης Μπακόπουλος για το επενδυτικό πρόγραμμα του ΟΛΠ στο λιμάνι. 

Η διοίκηση του ΟΛΠ υποστηρίζει πως έχει προχωρήσει σε αντίστοιχη διαβούλευση με όλους τους εμπλεκόμενους φορείς και αδυνατεί να κατανοήσει γιατί χρειάζεται μία ξεχωριστή διαβούλευση 
για το ίδιο θέμα υπό τον κ. Μπακόπουλο. Στην επιστολή αναφέρθηκε χθες, κατά τη συζήτηση της σύμβασης παραχώρησης του OΛΘ στην Επιτροπή Εμπορίου της Βουλής, ο τομεάρχης Ναυτιλίας 
της ΝΔ Γιάννης Πλακιωτάκης.  

Η επιστολή της διοίκησης του ΟΛΠ προς τους δύο υπουργούς έχει τίτλο «Παράνομη σύγκληση Συνέλευσης Διαβούλευσης για το Αναπτυξιακό Πρόγραμμα και τη Μελέτη Διαχείρισης (Master 
Plan) του λιμένα Πειραιά από τον επικεφαλής της ΔΑΛΠ». Πρόκειται για συνέλευση που πραγματοποιήθηκε την Τετάρτη 7 Φεβρουαρίου στο κτίριο του υπουργείου Ναυτιλίας και, όπως φαίνεται, 
προκάλεσε την οργίλη αντίδραση του κινεζικού ομίλου. 

Στην επιστολή αναφέρεται πως «η έγκριση του Master Plan Πειραιά ρυθμίζεται από πολύ συγκεκριμένες διατάξεις, με βάση τις οποίες η διαδικασία της διαβούλευσης γίνεται από τον ΟΛΠ (…), ενώ η 
διαδικασία ελέγχου και έγκρισής του έχει ρητά δια νόμου ανατεθεί στην Γενική Γραμματεία Λιμένων, Λιμενικής Πολιτικής και Ναυτιλιακών Επενδύσεων (ΓΓΛΛΠΝΕ) του Υπουργείου Ναυτιλίας και 
Νησιωτικής Πολιτικής και στην αρμόδια Επιτροπή Σχεδιασμού Ανάπτυξης Λιμένων (ΕΣΑΛ) του ίδιου Υπουργείου». 

Επισημαίνεται πως ο ΟΛΠ έχει προχωρήσει στη διαβούλευση και «η διαδικασία βρίσκεται στη φάση της διατύπωσης έννραφων απόψεων προκειμένου ο σχετικός φάκελος του Master Plan να 
διαβιβαστεί στη ΓΓΛΠΝΕ και για να εισαχθεί προς έγκριση στο τελικώς αποφαινόμενο όργανο, δηλαδή την ΕΣΑΛ». 

Στη συνέχεια επιτίθεται κατά του κ. Μπακόπουλου υποστηρίζοντας πως «με την πιο πάνω ενέργειά του, ο επικεφαλής της ΔΑΛΠ επιχειρεί την υποκατάσταση της διοίκησης της ΟΛΠ ΑΕ και την 
παρέμβασή του στη διοίκηση του λιμένα, κάτι το οποίο δεν είναι μόνον παράνομο αλλά είναι επίσης πράξη στρεφόμενη ευθέως κατά της υλοποίησης του προγράμματος επενδύσεων της εταιρίας 
μας, προϋπόθεση για την υλοποίηση του οποίου είναι η έγκριση το Master Plan». 

Στη διοίκηση του ΟΛΠ υποστηρίζoυν πως «με σειρά ενεργειών της ΔΑΛΠ γίνεται συστηματική προσπάθεια αμφισβήτησης της ιδιωτικοποίησης της ΟΛΠ ΑΕ και της λειτουργίας της στο πλαίσιο των 
διατάξεων του νόμου για τις ιδιωτικές επιχειρήσεις». Γι’ αυτό και ζητούν από τους υπουργούς να ακυρώσουν τη «σύγκληση της συνέλευσης αυτής αποστέλλοντας σχετικό έγγραφο στους αποδέκτες 
της πρόσκλησης, ώστε να αποκατασταθεί η νομιμότητα αλλά και να ολοκληρωθεί εντός του προβλεπόμενου νομικού πλαισίου η διαδικασία έγκρισης του ολοκληρωμένου Master Plan του λιμένα 
Πειραιώς και κατά συνέπεια να επισπευσθεί, εντός των χρονικών πλαισίων και των όρων της Σύμβασης Παραχώρησης, το Υποχρεωτικό Επενδυτικό Πρόγραμμα της εταιρίας μας». 

Από τα στοιχεία που παρουσίασε στους φορείς του Πειραιά η διοίκηση του ΟΛΠ προκύπτει πως οι Κινέζοι προτίθενται να προχωρήσουν ταυτόχρονα με τις επενδύσεις που προβλέπονται στη 
σύμβαση παραχώρησης, ύψους 350 εκατ. ευρώ μέχρι το 2026, και τις πρόσθετες επενδύσεις των 200 εκατ. ευρώ που έχουν υποσχεθεί. 

Το επενδυτικό πρόγραμμα έχει καθυστερήσει, καθώς χάθηκε η περυσινή χρονιά, αλλά αναμένεται να επιταχυνθεί στον βαθμό που ο ΟΛΠ εξασφαλίσει τις απαραίτητες αδειοδοτήσεις. Euro2day.gr 

 

ΓΕΝΟΠ: Η πρόταση Μυτιληναίου για το Αμύνταιο συμφέρει τη ΔΕΗ 
Θετικά βλέπει η ΓΕΝΟΠ ΔΕΗ την πρόταση της «Μυτιληναίος» προς τη διοίκηση της δημόσιας επιχείρησης για την περιβαλλοντική αναβάθμιση των λιγνιτικών μονάδων του ΑΗΣ Αμυνταίου με 110 
εκατ. ευρώ και την επέκταση της σύμβασης προμήθειας ρεύματος με την «Αλουμίνιον της Ελλάδας». 

Ο πρόεδρος της Ομοσπονδίας Γιώργος Αδαμίδης μιλώντας στο Euro2day.gr υποστηρίζει πρωτίστως ότι πρόκειται για «καθαρή κι επίσημη πρόταση», η οποία είναι σύμφωνη και με τις επιδιώξεις 
των εργαζομένων: 

«Αν ο ΑΗΣ Αμυνταίου δεν συμπεριληφεί στον εθνικό ενεργειακό σχεδιασμό τότε δεν έχει κανένα νόημα καμία πρόταση. Η ΓΕΝΟΠ και οι εργαζόμενοι δίνουμε αγώνα να ενταχθεί σε αυτόν. Προτάσεις 
που βοηθούν την εταιρία προς αυτήν την κατεύθυνση είναι ευπρόσδεκτες», λέει ο κ. Αδαμίδης και συνεχίζει: «Το Αμύνταιο έχει ελάχιστες ώρες ζωής ακόμη, το πολύ μέχρι τον ερχόμενο Δεκέμβριο. 
Πρέπει να συνεχίζει να δουλεύει», υπογραμμίζει, και απαριθμεί τους λόγους: 

«Πρώτον πιστεύουμε ότι οι λιγνιτικές του μονάδες είναι απαραίτητες για την ενεργειακή ασφάλεια. Δεύτερον διασφαλίζονται οι περίπου 800 θέσεις εργασίας και τρίτον συνεχίζουν να προσφέρουν 
στην τοπική κοινωνία, τόσο στην οικονομία όσο και στην παροχή της αναγκαίας τηλεθέρμανσης των κατοίκων των περιοχών της Δυτικής Μακεδονίας». 

Ο πρόεδρος της ΓΕΝΟΠ κληθείς να συγκρίνει την πρόταση της «Μυτιληναίος» σε σχέση με τις άλλες δύο της ΓΕΚ ΤΕΡΝΑ και της κοινοπραξίας «Κοπελούζου – Shenhua», απαντά: «Ο όμιλος 
Μυτιληναίου έχει μία καθαρή επίσημη πρόταση ή τουλάχιστον αυτήν έχουμε δει στη δημοσιότητα κι εννοώ στο σύνολο της. Οι άλλες δύο δεν ξέρουμε αν έχουν κατατεθεί επισήμως. Η διοίκηση της 
εταιρίας πρέπει να αξιολογήσει όσες υφίστανται. Όποια πρόταση κρατά ανοικτό τον ΑΗΣ Αμυνταίου είναι καλή. Υπό προϋποθέσεις βέβαια», λέει και διευκρινίζει: 

«Ο Μυτιληναίος ζητά να βάλει 110 εκατ. ευρώ για την περιβαλλοντική αναβάθμιση των λιγνιτικών μονάδων ώστε να συνεχίζουν να παράγουν ρεύμα, να λειτουργούν. Δεν ζητά αλλαγή ιδιοκτησιακού 
καθεστώτος και αντιτείνει την επέκταση της σύμβασης της προμήθειας ρεύματος για το εργοστάσιο της Αλουμίνιον της Ελλάδας. Το συμβόλαιο λήγει στο τέλος του 2020. Τις τιμές προμήθειας δεν τις 
ξέρουμε κι αυτό είναι θέμα της διοίκησης και της γενικής συνέλευσης των μετόχων να τις διαπραγματευτεί». 

Σε σχέση με τις άλλες προτάσεις ο κ. Αδαμίδης σημειώνει: «Αυτές δεν τις ξέρουμε. Από αυτά που διαβάζουμε, προκύπτει πως περιλαμβάνεται και η αλλαγή ιδιοκτησίας. Για να συμβεί αυτό, 
χρειάζεται νομοθετικό πλαίσιο. Απαιτείται διαγωνισμός και συνολικά μακροχρόνια διαδικασία», περιγράφει ο πρόεδρος της ΓΕΝΟΠ υπαινισσόμενος την πρόταση του σχήματος «Κοπελούζου – 
Shenhua». 

«Η ΓΕΝΟΠ είναι αντίθετη στην αλλαγή ιδιοκτησιακού καθεστώτος καθώς θεωρούμε ότι δεν διασφαλίζει τα συμφέροντα της δημόσιας επιχείρησης. Πέραν αυτού ακόμη και με ένα τέτοιο σενάριο 
πρέπει να συνυπολογιστούν στη συμφωνία αυτή για παράδειγμα και οι απαλλοτριώσεις εκτάσεων που έχει πληρώσει η ΔΕΗ σε ιδιοκτήτες γης...», συμπληρώνει ο κ. Αδαμίδης και καταλήγει: 

«Με βάση τα σημερινά και επίσημα δεδομένα, η πρόταση της Μυτιληναίος είναι εκείνη που διασφαλίζει τις επιδιώξεις μας και κατά τη γνώμη μας είναι συμφέρουσα για την εταιρία, τους 
εργαζόμενους και την τοπική κοινωνία». Euro2day.gr 

 

Κορρές: Με 92,72% στα δικαιώματα ψήφου η Nissos 
Σε 92,72% διαμορφώθηκε το ποσοστό των δικαιωμάτων ψήφου της NISSOS στην ΚΟΡΡΕΣ, από 87,13% που ήταν στις 31.1.2018, μετά από απόκτηση μετοχών, όπως ανακοίνωσε σήμερα η 
εισηγμένη. 

Ειδικότερα, η εταιρεία "NISSOSHOLDINGS (CY) LTD" (NISSOS) ανακοίνωσε ότι, στις 20.02.2017, απέκτησε συνολικά 759.943 κοινές ονομαστικές μετοχές της ΚΟΡΡΕΣ έναντι 5,08 Ευρώ ανά 
μετοχή μέσω χρηματιστηριακών συναλλαγών, οι οποίες θα εκκαθαριστούν την 22.2.2018. 
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